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Protokollsanteckning till punkt 2.4 Uppföljning 
anställningsstopp. 
Under mötet lyfter Vårdförbundet frågan om hur ser korrelationen mellan 
ökningen av tillsvidareanställda ut för gruppen sjuksköterskor ut gentemot 
bemanningssjuksköterskor. Kan den ökning som skett bero på att det minskats 
bemanningssjuksköterskor, så att denna ökning är en ökning som inte blir en 
kostnadsökning? Arbetsgivaren kan inte svara på denna fråga.  

2.7 Dygnsvila 
Vårdförbundet lyfte under CSG att följande skulle till protokollet. Vårdförbundet 
ser allvarligt på att arbetsgivaren valde att införa 24-timmars aktiv arbetstids som 
planerade arbetspass på ambulanskliniken, innan ett beslut i arbetstidsnämnden. 
När avslag meddelades i början av Juli togs Vårdförbundet kontakt med ansvarig 
verksamhetschef om hur detta skulle åtgärdas. Ansvarig verksamhetschef 
meddelade att inget kommer göras förens v. 36. Vi ser väldigt allvarligt på att 
arbetsgivaren medvetet väljer att bryta mot kollektivavtal.  

2.9 RS-ärenden enligt föredragningslistan 
Vårdförbundet önskade förtydligande gällande innehållet och anledningen till 
avslag av Vänsterpartiets motion gällande arvodering. Signalen det skapar 
medtanke på den svåra ekonomiska situation regionen befinner sig i.  

Digital justering av protokoll från CSG 2024-08-06 
Vårdförbundet har inte möjlighet att skriva under protokollet fysiskt, men 
godkänner detta digitalt.  

 

Ingrid Edman, Ordförande Vårdförbundet avd Västmanland 

Johanna Holmström, Vårdförbundet avd Västmanland 

 


